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Gratis winkelen voor de Slechtvalk

Eind vorig jaar had ik weer even het gevoel de hoofdprijs te hebben gewonnen....Nee, niet de

Paul Fentener van Vlissingen AD / Natuurprijs. Die is in 2007 toegekend aan het Sepiaproject
in Zeeland, evenals de publieksprijs. Nee, die dag was het een uur lang gratis winkelen bij de

Gamma in Bussum. Samen met Harry de Rooij.

Jelle Harder

Bij binnenkomst in de Gamma was er eerst even

schrik. De bedrijfsleider, de heer Daan Cijs bleek

op cursus te zijn. Gelukkig was er een collega-

bedrijfsleider, Richard van Vreden, die volledig

op de hoogte was. Tijdens de koffie vertelde hij

ons dat zij zeer regelmatig verzoeken om

sponsoring binnenkrijgen. Hij en Daan Cijs

overleggen over die verzoeken en waren samen

tot de conclusie gekomen dat het verzoek van de

Vogelwerkgroep er uitsprong. Goed genoegom

op in te gaan. Dat was natuurlijk een mooi begin.

Vervolgens gaf Harry uitleg over nut en noodzaak

van de hulp aan Slechtvalken. Daarna kwam het

momentdat wij ons wensenlijstje voor materialen

nog maar eens lieten zien. Voorzichtig noemde ik

als eerste dat er voor een kast circa anderhalve

plaat betonplex nodig is. Richard van Vreden

haakte daar op in met de opmerking dat hem dat

wat weinig leek. "Je kunt er beter direct een stuk

of vijf meenemen". Dat klonk natuurlijk als

muziek in onze oren! Richard bekeek het lijstje

nog eens en de conclusie was opmerkelijk: “Pak

zo dadelijk een karretje en ga lekker gratis
winkelen”. Wij reageerden natuurlijk enthousiast

want dan konden wij materialenuitzoeken voor

wel twee nestkasten voor de Slechtvalk. Richard

ging echter nog even verder: “Hebben jullie ook

nog gereedschap nodig?” Wat verrast keken Harry

In de loop van 2007 kreeg ik een telefoontje van

de secretaris van de vereniging van huiseigenaren

van de tot appartementen verbouwde StVituskerk

in Bussum. Deze man had in De Gooi- en

Eemlander gelezen over mijn initiatief waarbij een

nestkast voor Slechtvalken op de St.Vitustoren in

Hilversum was geplaatst. Of dat ook mogelijk was

op de gelijknamige kerktoren in Bussum?

Samen met Harry de Rooij van de Roofvogel-

werkgroep het Gooi hebben wij de situatie op de

toren bekeken en vastgesteld dat het mogelijk zou

zijn. Echter, kosten van de aankoop van het

materiaal bedraagt al gauw enkele honderden

euro’s. En dat geld was er niet. In overleg met het

bestuur van de Vogelwerkgroep is daarop een

verzoek om sponsoring gestuurd naar de Gamma

bouwmarkt in Bussum. Na enige tijd kon

vervolgens een afspraak gemaakt worden om bij
de Gamma eens langs te komen.
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en ik elkaar aan. “Eh,....ja”. Maar op dat zelfde

moment zei Richard dat hij nog een zware

accuboormachine had en even later voegde hij er

ook nog een cirkelzaagmachine aan toe. Die

accuboormachine was eigenlijk voor de bingo
maar hij zou wel overleggen met de firma Bosch.

Enigszins bekomen van het aanbod haalden Harry

en ik twee (!) karren op en reden de winkel in op

weg naar de houtafdeling. Vervolgens was het

aangenaamwinkelen: platen multiplex,
hardhoutenplanken en balkjes, rubberroid, gaas,

bouten, schroeven, verf, kwasten, dakleerspijkers,

scharnieren, sloten, e.d. Twee karren vol! Ietwat

voorzichtig leidden wij Richard van Vreden

daarom weer naar onze karren om de ‘buit’ te

laten zien. Hopelijk is het niet teveel dacht ik nog.

“O, daar schrik ik niet van hoor”, zei Richard. Hij
zou de karren apart zetten zodat de spullen later

op de dag opgehaald konden worden. Bij het

weggaan kregen we nog een doos vol

promotiemateriaal mee: Allemaal rolmaten van

vijf meter. Kunnen we mooi uitdelen aan de

mensen die met nestkasten bezig zijn.

Kort daarna is Harry aan de slag gegaanom de

kast als een bouwpakket in elkaar te gaan zetten.

Om dat nu eens niet in zijn vrije tijd te hoeven

doen heb ik een subsidie kunnen regelen bij de

NationalePostcode Loterij. Harry was hiervoor de

aannemer. Nadat het bouwpakket klaar was kwam

het moment om alles boven op de Vitustoren in

Bussum te krijgen. Met hulp van twee

werknemers van Harry is al het materiaal op 7

november 2007 naar de torentrans gebracht. Een

heel gedoe via een torentje, over een lange zolder,

weer een trap, door een gat in de muur en tot slot

een lange verticale stalen trap naar de toren. Om

door het gat in de toren te komen moest het

bouwpakket nog even aangepast worden maar

natuurlijk is de kast op zijn plek terecht gekomen.

De hele operatie werd ook door De Gooi- en

Eemlander verslagen in de krant van 9 november.

Goede reclame voor de Vogelwerkgroep en voor

de Gamma. Met dank ook aan de heren van de

Gamma. En nu maar afwachten wanneer de

Slechtvalken komen. Aan alle Bussummers dus de

opdracht de komende tijd op te letten en eens wat

vaker omhoog te kijken in de buurt van de

Vituskerk.


